中词库 / www.zciku.com
[bookmark: _Toc1]圣诞节祝福语英文句子
来源：网络  作者：诗酒琴音  更新时间：2025-03-24
圣诞节里的喜悦，飘扬万里；圣诞树上的星星，璀璨耀眼；圣诞星空绽放的烟花，迎来吉祥；圣诞钟声奏响的旋律，传递欢乐；圣诞老人送给你的礼物，是我最衷心的祝福。祝你圣诞快乐，幸福安康！搜集的《圣诞节祝福语英文句子》，仅供大家借鉴！>1.圣诞节祝福语...
圣诞节里的喜悦，飘扬万里；圣诞树上的星星，璀璨耀眼；圣诞星空绽放的烟花，迎来吉祥；圣诞钟声奏响的旋律，传递欢乐；圣诞老人送给你的礼物，是我最衷心的祝福。祝你圣诞快乐，幸福安康！搜集的《圣诞节祝福语英文句子》，仅供大家借鉴！
>1.圣诞节祝福语英文句子
　　1、May the beauty and joy of Christmas remain with you throughout the new year！愿圣诞美景与欢乐常伴随你！
　　2、In the season of joy I present my sincere wishes and kind thoughts。 May the kind of Christmas outshine all the rest。在这欢乐的时节给你我最真的祝福和亲切的思念，愿你今年的圣诞比往年更璀璨。
　　3、Wishing you and your family a very merry Christmas。祝福您及您的家人圣诞欢乐。
　　4、May the Christmas be a time of laughter and real enjoyment for you。 Best wishes。愿圣诞不仅仅是你欢笑的时刻，更是你欣喜的日子。祝福你。
　　5、A Merry Christmas and a wonderful New Year。圣诞欢乐，新年好！
　　6、May the glow of Christmas candle fill your heart with peace and pleasure and make your New Year bright。 Have a love filled Christmas and New Year！愿圣诞的烛光带给你祥和与喜悦，祝你的圣诞和新年充满爱。
　　7、With all good wishes for a brilliant and happy Christmas season。 Hope thingsare going all right with you。在这辉煌欢乐的圣诞佳节，献上一切完美的祝福！祝一切顺心如意！
　　8、Hope you enjoy the happiness of Christmas and all the trimmings。祝你享尽圣诞佳节的欢乐和圣诞的礼品。
　　9、Wishing you a song in your heart at Christmas and blessings all year long。圣诞之际，祝你心中有首欢乐的歌，新年欢乐！
　　10、A cheery Christmas and the New Year hold lots of happiness for you！给你异常的祝福，愿圣诞和新年带给你无边的幸福如意。
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　　1、圣诞树上耀眼的彩灯，那是我祈祷你平安一生。
　　The bright lights on the Christmas tree are my prayers for your safe life.
　　2、愿圣诞之夜的烛光，开启你心头一喜悦，使你新的一年更亮丽辉煌。
　　May the Christmas candle， open a touch your heart with gladness and make your New Year a more beautiful future。
　　3、我的每一下心跳想你一次，直到我生命停止，心不再跳动!我爱你!圣诞快乐!
　　My every heartbeat miss you once， until my life stop， heart no longer beating! I love you! Merry Christmas!
　　4、好浪漫的平安夜，好温馨的圣诞节，你的圣诞节也许不是最漂亮的，却是最幸福，圣诞快乐。
　　Good romantic Christmas Eve， good warm Christmas， your Christmas may not be the most beautiful， but it is the happiest， Merry Christmas.
　　5、圣诞节，看烟花灿烂，炫动你的热情，祝你快乐随行，幸福一生!
　　Christmas， see the fireworks brilliant， dazzling your enthusiasm， I wish you a happy journey， happy life!
　　6、我有一个希望：平安夜!我希望有你在我身边!与我一起共进晚餐!
　　I have a wish： Christmas Eve! I hope to have you by my side! Dinner together with me!
　　7、今年你愿意做我的圣诞老人吗，在圣诞的晚上将礼物放在我的床头。
　　Would you like to be my Father Christmas this year， in the night of Christmas will Psent on my bed.
　　8、满天的雪花是飞舞的音符，以思念谱成乐章，用祝福奏出所盼，带给你欢欣快乐的一年!
　　Snowflakes in the sky is dancing notes， which are set to music， hope of played by blessings， brings you a happy New Year!
　　9、圣诞节，祝你工作顺利，家庭美满，身体健康，开心快乐。
　　At Christmas， I wish you every success in your work， a happy family， good health and happiness.
　　10、让温馨的祝愿、幸福的思念和友好的祝福，在圣诞佳节来到你身边，伴你左右。
　　May the warmest wishes， happy thoughts and friendly greetings come at Christmas and stay with you all the year through.
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　　1、在圣诞树下许愿，愿你快乐安康!
　　Wishing you under the Christmas tree and wishing you happiness and health!
　　2、愿你拥有圣诞节所有美好的祝福。
　　Wishing you all the blessings of a beautiful Christmas season.
　　3、献上令你开心的圣诞祝福，我的好友。
　　A Christmas greeting to cheer you， my good friend.
　　4、圣诞节一年只有一次，但每次来临都带来喜悦。
　　Christmas comes but once a year, but when it comes it brings good cheer.
　　5、祝你圣诞快乐又美妙，幸福生活永围绕!
　　I wish you a merry Christmas and a wonderful and happy life.
　　6、祝圣诞节开心，幸福到永远!
　　I wish you a happy Christmas and a happy New Year!
　　7、圣诞夜里悠扬的钟声，祝福你快乐一生。
　　The sound of Christmas Eve, bless you happy life.
　　8、愿你烦恼消失，好心情重生。
　　May your troubles disappear and be in a good mood.
　　9、无尽的爱恋与祝福，献给我的爱妻，你永远是我珍贵的圣诞礼物和我的一切!
　　Endless love and blessing for my wife, you will always be my precious Christmas gift and everything to me!
　　10、愿圣诞不仅是你欢笑的时刻，更是你欣喜的日子。祝福你。
　　May the Christmas be a time of laughter and real enjoyment for you. Wish you well.
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　　1、敬祝圣诞，恭贺新喜。
　　Merry Christmas and a happy New Year.
　　2、愿你过个最愉快的圣诞节。
　　May you have a most happy Christmas.
　　3、圣诞钟声敲响那一刻，吉祥，幸福，一切归你，注意签收!
　　When the Christmas bell rings， auspicious， happy， everything belongs to you， pay attention to signing!
　　4、圣诞节，铃铛响，送个苹果开心一夜。
　　At Christmas， the bell rings and an apple is sent for a happy night.
　　5、有了你，我的一生才精彩！谢谢你！我的老师！祝您圣诞快乐！
　　Have you, my life was wonderful! Thank you very much. My teacher! I wish you a merry Christmas!
　　6、圣诞的祝福：想念的话，说也说不完；关怀的心，永远不改变；真挚友谊，永远不会忘！
　　The blessings of Christmas: miss，said also said not over; Caring heart，never change; Sincere friendship，will never forget!
　　7、值此圣诞佳节，献上我对你所有的爱。
　　On this Christmas, give all my love to you.
　　8、祝圣诞平安，新年中有意想不到的收获！
　　Wishing you a blessed Christmas and a New Year filled with happy surprises.
　　9、今年我们要在王平家过圣诞，欢迎你也来！
　　We will be having Christmas at wang pings this year. You are welcome to join us!
　　10、一起走过的日子，总是充满了浪漫。亲爱的，圣诞快乐!
　　Walk through together day， always full of romance. Dear， merry Christmas!
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　　1、Night the angel of peace，to offer a safe，with ying ying of acacia，with warm wishes，wishes you a merry Christmas!
　　平安之夜的使者，向你报一声平安，带着盈盈的相思，带着温馨的祝愿，祝福你圣诞欢乐！
　　2、Christmas is happy! Christmas hat, Christmas stockings, Christmas greeting SMS, give TA happy greetings.
　　圣诞节，快乐的气息弥漫！圣诞帽，圣诞袜，圣诞节祝福短信，给TA快乐的问候。
　　3、Jingle bells ding dang， good luck a big box， Santa to send peace， happiness away.
　　铃儿响叮铛，好运一大框，圣诞老人送平安，幸福走四方。
　　4、May you have the best Christmas ever。
　　愿你度过最完美的圣诞节！
　　5、Have you in every day like in Christmas。
　　有你在的每一天都像在过圣诞节。
　　6、Dear merry Christmas，do you know who I am? This problem may not be important to you，but for me is very care about oh.
　　亲爱的圣诞节欢乐，你明白我是谁吗？这个问题对你来说也许不重要，但对我很在意哦。
　　7、In the days of the snow, I hope that my blessing can drive away the cold out of the window. Merry Christmas to you and peace forever!
　　在这个雪花纷飞的日子，但愿我的祝福能驱走窗外的寒冷。祝你圣诞快乐平安到永远！
　　8、Christmas time is here。 May every day hold happy hours for you。
　　圣诞来临，愿你时时刻刻幸福欢乐！
　　9、 you will have a wonderful time enjoying ChristmasDay and wishing you a New Year that is happy in every way。
　　愿明亮喜庆的圣诞烛光温暖一年中的每个日日夜夜，祝你欢欢喜喜度圣诞，高高兴兴过新年！
　　10、A Christmas greeting to cheer you，my good friend。
　　期望圣诞祝福给你带来欢乐，我的好朋友。
本DOCX文档由 www.zciku.com/中词库网 生成，海量范文文档任你选，，为你的工作锦上添花,祝你一臂之力！
